

Title (en)

Switch point security device for railway points.

Title (de)

Vorrichtung zur Sicherung der Lage der Zungenschienen von Gleisweichen.

Title (fr)

Dispositif de sécurité pour lames d'aiguillages de voies ferrées.

Publication

EP 0165229 A2 19851218 (DE)

Application

EP 85890080 A 19850328

Priority

AT 163284 A 19840517

Abstract (en)

In order to secure the position of tongue blades (3, 4) of railway points, an arm (9, 10) of a knee lever (7, 8) is coupled to each tongue blade (3, 4). The other arm (12, 13) of the respective knee lever (7, 8) engages on an energy store (14) which is common to both knee levers (7, 8), each knee lever (7, 8) being mounted at the point of intersection of its arms to a fixed swivel axle (6). The line of action of the force of the energy store (14) is located at both end positions of the knee lever (7, 8) on different sides of the swivel axle (6), the end position of each knee lever (7, 8) being defined by stops (16, 17). <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Sicherung der Lage von Zungenschienen (3, 4) von Gleisweichen ist an jeder Zungenschiene (3, 4) ein Arm (9, 10) eines Winkelhebels (7, 8) angelenkt. Der andere Arm (12, 13) des jeweiligen Winkelhebels (7, 8) greift an einem für beide Winkelhebel (7, 8) gemeinsamen Kraftspeicher (14) an, wobei jeder Winkelhebel (7, 8) im Kreuzungspunkt seiner Arme an einer ortsfesten Schwenkachse (6) gelagert ist. Die Wirkungslinie der Kraft des Kraftspeichers (14) liegt in beiden Endlagen des Winkelhebels (7, 8) zu verschiedenen Seiten der Schwenkachse (6), wobei die Endlage jedes Winkelhebels (7, 8) durch Anschläge (16, 17) definiert ist.

IPC 1-7

B61L 5/10; E01B 7/20

IPC 8 full level

B61L 5/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

B61L 5/10 (2013.01)

Cited by

DE102012017627B4; JP2008223425A

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0165229 A2 19851218; EP 0165229 A3 19880803; EP 0165229 B1 19911002; AT 379624 B 19860210; AT A163284 A 19850615;
DE 3584267 D1 19911107

DOCDB simple family (application)

EP 85890080 A 19850328; AT 163284 A 19840517; DE 3584267 T 19850328